

Day	BKF	Lunch	Dinner	Hotel Used or Similar	
	M	Ieal Arrangement: A	All Japanese Local Meals		
1		-	-	<b>+</b>	
2	<b>+</b>	Japanese Set	Hotel Japanese Set / Buffet	Minabe Royal Hotel	
3	In Hotel			Kushimoto Royal Onsen / Urashima Onsen Hotel	
4	In Hotel			ISE Shima Royal Hotel	
5	In Hotel		Japanese Set	Kyoto Royal / New Hankyu Hotel	
6	In Hotel	Local Japanese Cusine	Japanese Set / BBQ	Osaka New Hankyu / Kansai Washington	
7	In Hotel	<b>+</b>	-	-	

# 1 Singapore → Kansai (Osaka)

Check in at Singapore Changi Airport for your flight to Osaka.

# 2 Wakayama Castle / Seafood Market / Tama

Wakayama Castle: Built by Toyotomi Hideyoshi Shogun in 1585. It is also a good place for Sakura viewing.

Toretore Fish Market: It offers a wide variety of local products, including fresh seafood, locallybrewed spirits and "umeboshi" (salt-pickled plum.) You will be able to see rare seafood delicates here in the market!

Tama Train: This local train is famous for their Station Master, Tama, where Tama is a cat that has saved the Japanese train station and was appointed as their super-station master of the railway in 2007.



# $oldsymbol{3}$ Engetsujima / Senjo-Jiki / Sandan-Peki / Kushimoto Marine Park / Taiji Whale Museum

Engetsujima: An uninhabited rock isle with round sea caves opened in by ocean wave.

Senjo-jiki: A huge multi-tiered rock that looks like thousand "tatami" mattress floor created by the erosion of sofa sandstone by raging waves.

Sandan-Peki: 3-tiered wall with 50-60 meter high, created by the erosion of waves, along 2km stretch of the pacific ocean. Take a lift down to the bottom of the rock and enter into the natural sea-cave tunnel to listen the sea-waves.

Kushimoto Marine Park: Here you can experience the 6.3m depth undersea world of Kushimoto

Taiji Whale Museum: The biggest in Japan, with thousands of information exhibiting the whales lifestyle and the hunting of whale within 400 years history in Japan.

# 4 Nachi Taisaya / Nachi Waterfall / Pearl Island / Futamigaura

Nachi Taisaya: The most famous shrine in the region visit by many pilgrims, which has been registered as one of the "World Heritage" by 01

Nachi Waterfall: The most common place visited by tourist witha tallest waterfall at height of 133 meters

Pearl Island: You can see how to raise and breed the culture pearl at the famous Mikomoto Pearl Co.

Futamigaura: Also called "Meotoiwa" or Wedded Rock, considered to be male and female representing primal couple. They are also deemed husband & wife and the rocks were joined in matrimony by sacred ropes called 'Shimenawa".

# **5** Ise Shrine / Okage Yokocho / Iga Ninja Mansion / Lake Biwa / Kyoto

**Ise Shrine:** Built in 690A.D., consists of two separate shrine, the inner shrine is dedicated to the sun goddess, the mythical ancestor of the Japanese imperial line while the outer shrine is a god of the harvest.

Okage Yokocho: A re-created Meiji Era village with teahouse, restaurants, and shops selling

Japanese candies, traditional toys and folk crafts. Iga Ninja Mansion\*: Learn how Ninja disappear suddenly, run on the water and climb like a spider etc. (\*Show not included)

Lake Biwa: The biggest fresh water lake in Japan. Kyoto: The ancient capital of Japan for more than 1000 years. Place that you found traditional Japan culture.



#### **6** Fushimi Taisha Shrine / Arashiyama Train / Japanese Tea Ceremony / Osaka Underground Street / Shinsaibashi / Dotonbori

Fushimi Taisha: A shrine of the Japanese "Shindo" praying to the God of Harvest and the speciality of this shrine, is the stand with thousand of "Torii" leading up to the hill which is a red color gate always located at the main entrance of the shrine.

Arashiyama Train: We will take the antique ride along the best scenic spot of Kyoto Arashiyama. (\*replace by bus and walk to visit Bamboo forest & Togetsukyo bridge. if train is fully booked or not operating)

Japanese Tea Ceremony: Experience and try the traditional Japanese tea on the spot.

Osaka Underground Street: Biggest underground shopping area in Osaka selling latest fashions.

Shinsaibashi: Biggest modern shopping street in

Dotonbori: A street of gourmet where you can try the most famous and popular cuisine in Osaka.

## 7 Osaka → Singapore

Free at leisure until transfer to airport for your flight back to Singapore. Have a nice trip.

Note: The above itinerary may not be in sequence and it is subjected to change without prior notice. Please refer to the Tour Invoice for the terms & conditions.

JAN 2019



表示版行社 6533 1788

#02-121, People's Park Complex Email: enquiries@hongthai.com.sg Website: www.hongthai.com.sg

# 7天和歌山、三重县 山界造产の旅 山界造产の旅

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级				
全程地道日本料理								
1		-	-	<b>+</b>				
2	<b>+</b>		酒店 日式 <b>套</b> 餐 / 自助晚餐	南部皇家温泉酒店				
3	酒店内	E 60.4		串本皇家温泉酒店/浦岛温泉酒店				
4	酒店内	日式定食		伊势志摩皇家温泉大酒店				
5	酒店内		日式晚餐	京都皇家酒店/新阪急酒店				
6	酒店内	地道料理	日式晚餐/BBQ	大阪新阪急酒店/关西华盛顿酒店				
7	酒店内	<b>*</b>	-	-				

# 1 新加坡 → 大阪关西

于新加坡樟宜机场乘搭豪华客机往大阪。

# 2 和歌山城 / Toretore市场 / Tama电车

**和歌山城**: 1585年, 丰臣秀吉下令其弟所建之名城, 乃 为游客春天欣赏樱花和秋天红叶之名所。

Toretore市场: 这里头包括新鲜的海鲜,还有当地酿造的梅酒以及梅干。不仅如此,您也能在此看到日本罕见的海产!

Tama **电车**: 当地火车著名于它的猫站长「Tama」。猫站长在2007年获得了此称号也救了当地火车站的生意。



# 3 白滨(國月岛/千叠敷/三段壁) / 串本海中公园 / 太地鲸滨公园

**圆月岛**:白滨的象征,也是著名的岛屿。是海浪冲刷和腐蚀下岛中央形成圆洞,夕阳美景是圆月岛最迷人的景观。

**千叠敷**:面向太平洋海的巨岩受海浪冲刷腐蚀而成的大地。看似千张用席的塌塌米层层堆积而得名。

**三段壁**:海浪沖刷腐蚀而成的段崖,海拔50公尺伸向太平洋海面2公里,并乘坐电梯进入36公尺下的洞窟参观,并听大海的咆哮,雄伟壮观。

**串本海中公园**:可从距海岸140公尺的海中展望塔进入深6.3公尺的海底,透过玻璃观赏漫游的鱼群和美丽的珊瑚。

**太地鲸滨公园**: 世界最大鲸鱼博物馆之一,展著全长15公尺的巨大鲸鱼骨胳标本和鲸鱼模型。

注:旅行社有权视当地的情况更改节目程序,若有更动,将以国内旅行社之安排为准。





## 4 那智大社/那智瀑布/珍珠岛/夫妇岩

**那智大社**: 熊野著名三大神社之一, 信仰圣地于2004年7月被列为世界文化遗产之一。

**那智瀑布**: 高133公尺, 宽13公尺, 每秒流量高达1公吨, 其落差号称日本之最雄伟壮观。

**珍珠岛**: 参观所有和珍珠养殖的有关历史,岛内除有珍珠博物馆外,还有"AMA"海女潜水博物馆(如果时间允许)还可有机会看到她们在海中表演潜水采珍珠过程

**夫妇岩**: 此屹立於海中的两片大小岩石, 象徵一对夫妇 并立在一起, 而中央连系岩石间的绳。此处每年均吸 引不少情侣与夫妇到来许愿。



6533 1788



# 5 伊势神宫 / Okage横町 / 伊贺忍者屋 / 琵琶湖 / 京都

**伊势神宫**: 建於公元690年, 分外宫和内宫两部份, 外宫是供奉古代太阳女神, 祈求五谷丰收, 内宫则是供奉历代天皇祖先。

Okage横町: 重现古代明治时期之市集, 内有茶店、酒庄、店铺等摆买著古时所流行的糖果, 食物与手工芸品。

伊贺忍者屋: 日本忍者之秘密行动、秘道、道具、武器等等之大公开。(\*不包含忍者表演show) 琵琶湖: 全日本最大的内陆淡水湖。

京都: 日本之古都, 曾经成为日本首都超过一千年



## 6 伏见稻荷神社/日本茶道/岚山浪漫小火车/ 大阪/心斋桥/道顿堀

**威伏见稻荷神社**: 祈求商业繁盛,五谷丰收之神社,特色在於数以干计的赤红"乌居"屹立於参拜道上。

日本茶道:体验及品尝日本茶道制作过程。 **岚山浪漫小火车**:是行走於京都最美丽之风景区岚山之古典火车,至今还用蒸汽来驱动川行於山川之间,别有一番情趣。(如火车遇上旺季客满,则改用旅

游巴士与步行游览**嵐山之竹林&渡月橋等) 阪急地下街**:大阪市内最大的现代地下商店街。 **心斋桥**:大阪最繁华的现代商店街。

道顿崛: 绝对令人垂涎三尺, 流连忘返的饮食街。

#### 7大阪→新加坡

全情投入自由时间,之后乘搭豪华客机回返新加坡, 祝旅途愉快!

JAN 2019

#02-121, 珍珠坊, 新加坡 059108 邮电: enquiries@hongthai.com.sg 网站: www.hongthai.com.sg